
خبرگزاری موج خبر
www.moojekhabar.ir

قلعهنویی: سردار آزمون اضافه میشود/ امید ابراهیمی را امروز دیدید!/ به سامان قدوس یک
توصیه کردم

 جمعه ۱۵ دی ۱۴۰۲ - ۲۱:۱۲ شناسه خبـر : ۱۲۹۹۱۵

سرمربی تیم ملی فوتبال کشورمان گفت: بازی خیلی خوبی مقابل بورکینافاسو انجام دادیم و هدف اصلی ما بازی 
 با فلسطین در جام ملتهای آسیا است.

امیر قلعهنویی بعد از پیروزی ۲ بر یک مقابل بورکینافاسو در بازی دوستانه در جمع خبرنگاران اظهار داشت: اول به مردم

ایران تسلیت میگویم و طلب مغفرت برای رفتگان و طلب صبر برای بازماندگان دارم. حادثه ناگواری بود و مردم ایران

همه سوگوارند. از مسئولان کیش و مردم هم تشکر میکنم همچنین از رسانهها که تیم ملی را حمایت کردید. خیلی تلاش

کردیم قبل از قطر بازی تدارکاتی داشته باشیم.
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هدف اصلی ما بازی با فلسطین است

وی افزود: بازی خیلی خوبی بود و دستاوردهای خوبی مقابل بورکینافاسو داشتیم. آن ها تیمی قدرتی و فیزیکی بودند.

هدف اصلی ما بازی با فلسطین است که ۲۴ دی است بازیکنان ما بهترین شرایط بدنی را داشته باشند.

یکی دو جوان تیم ملی خیلی ما را امیدوار کردند

قلعهنویی ادامه داد: در بازی با اندونزی هم همین کار را خواهیم کرد تا بدن بازیکنان بهترین شرایط را داشته باشد.

مسئولان کیش هم برای تیم ملی خیلی زحمت کشیدند. بعد از چندین سال که آخرین منطقه تیم ملی در مشهد بود. تیم

ملی همیشه معمولا در تهران بود و اکنون به کیش آمده. استقبال خوبی هم از این تیم شد، اتفاقی هم نیفتاد. امیدوارم

مسئولان کیش به فکر این باشند که یک ورزشگاه بزرگتر بسازنند و به فکر این هم باشند که یک تیم فوتبال هم برای این

جزیره درست کنند. تیم ملی هم از نظر فنی خوب بود یکی دو جوان را هم امتحان کردیم که آنها ما را خیلی خیلی

امیدوار کردند. اما یک ایراد داشتیم موقعیتهای زیادی ایجاد کردیم اما از آنها به نحو احسن استفاده نکردیم این یک

مسئله بسیار خطرناک است.

در نیمه اول حداقل میتوانستیم ۳ گل بزنیم

وی تأکید کرد: باید روی این مسئله کار کنیم، فیلم را بازبینی کنیم، تمرین کنیم و مشکلات کوچکی هم که داریم برطرف

شود. از بازیکنانم هم خیلی راضیم تلاش کردند، مخصوصاً بعد از گلی که خوردند. خیلی تلاش کردند ما در همان نیمه اول

میتوانستیم حداقل سه گل بزنیم. در نیمه دوم هم قبل از اینکه گل بزنیم یکی دو موقعیت مهدی قائدی از دست داد،

میتوانستیم به گلهای بیشتری برسیم ولی باید روی این مسئله به جد کار کنیم چون تیمهای آسیایی ممکن است اینقدر

به ما موقعیت ندهند به خصوص در مراحل بالاتر.

سربازهای مردم هستیم و باید این مردم را خوشحال کنیم

سرمربی تیم ملی در پاسخ به سؤال خبرنگار فارس مبنی براینکه کمتر از هشت روز دیگر به جام ملتها باقی مانده و کل

کشور باید حامی تیم ملی باشند همانطور که ما رسانهها همیشه از تیم ملی حمایت کردهایم، اکنون شما شرایط تیم ملی

را از لحاظ حمایت از سوی مسئولان و مردم چگونه می بینید، گفت: مردم همیشه در بدترین شرایط در ادوار تاریخی خود

را نشان دادهاند که چه مردم بزرگی هستند. اکنون دوستانی هم که گزارش میدهند، خود رسانهها و رسانه ملی،
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مطبوعات در هفته گذشته یک مدل دیگر شدند، همه بحث حمایتی دارند و توقع هم همین است. ما هم سربازهای مردم

هستیم باید کاری کنیم که این مردم خوشحال شوند و هرآنچه در توان داریم انجام دهیم. دیدم که یک وحدت بسیار

خوبی شده است. ما هم امیدواریم از این فرصت استفاده کنیم و دل مردم را خوشحال کنیم. خیلی گروههای دیگر از

جمله کانون مربیان از تیم ملی حمایت کردند. مخصوصاً از آقای ذوالفقارنسب باید تشکر کنم که یک پویش به راه

انداختند و هر روز یکی دو پیشکسوت را برای حمایت میآورند از پیشکسوتان هم تشکر میکنم.

از نقطه نظرات سعید دقیقی استفاده کردیم

وی افزود: از مجید جلالی هم  تشکر میکنم و بقیه دوستانی که بحث حمایتی دارند و ما هم از راهنماییهایشان استفاده

میکنیم. آقای سعید دقیقی هم چند روز اینجا بود از نقطهنظراتش استفاده کردیم. امیدوارم  همه دست به دست هم

بدهیم و در انتها نتیجه خوبی بگیریم. من هم به این تیم ملی خیلی خیلی امیدوارم. ما تغییرات زیادی داشتیم در این

فرصت کم؛ در هر دو نیمه امروز ایجاد موقعیت کردیم. گلی هم که خوردیم موقعیت آنچنانی نبود و از شانس بد ما توپ

گل شد. ولی دستاوردهای خوبی داشت. فیلم بازی را هم بازبینی میکنم. ایرادهایی داشتیم هنوز با  ایدهآلهایمان

خیلی فاصله داریم که در این چند روز بتوانیم ایرادهای تاکتیکیمان را برطرف کنیم و وقت را صرف ساختار دفاع و

حمله کنیم.

خیلی به ما درباره مدل فوتبالی حمله کردند

سرمربی تیم ملی در مورد اینکه سامان قدوس معتقد است قلعهنویی از او خیلی حمایت کرده و سطح فوتبالش را بالاتر

برده است، عنوان کرد: ممنون از سؤال فنیتان. در گذشته خیلی به ما حمله میشد که آقا فوتبال این مدلی!  اما

میخواهم به عقب برگردم که ببینید این آقایان چگونه علیه ما تبلیغات منفی میکردند. در تیمهایی که من مسئولیت

فنی آن را داشتم همیشه با دو هافبک بازیساز کار میکردم و شما نمیتوانید با دو بازیکن بازیساز فوتبال را مدل دیگری

انجام دهید اما تبلیغات منفی میکردند. مثلا ًدر استقلال جانواریو و مجتبی جباری بودند. در سپاهان جانواریو و

نویدکیا بودند، در تراکتور جاسم کرار و سروش، در ذوبآهن هم همین مدل بازی میکردم. سامان قدوس هم به یکی دو

اردوی اول تیم ملی نیامد که من به خراطی گفتم او بازیکنی است که میتواند به ما و افکار قلعهنویی کمک کند. البته ما

دنبال یکی دیگر هم بودیم که نتوانست آن چیزی که برای ما میخواهیم انجام دهد ولی دوست داشتیم یک بازیکن این

مدلی هم داشته باشیم اکنون دو پلن تعریف کردهایم.

توصیه قلعهنویی به قدوس
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  وی افزود: سامان بازیکنی با تواناییهای بالا است. اگر در گذشته به او بهای بیشتری داده میشد الان میتوانست به

تیم ملی کمک کند. امروز دیدید که پاسهای تو دری میداد و فضاسازی میکرد. کل تیم خوب بود. دیروز هم با سامان

صحبت کردم. گفتم به جایگاهی رسیدن خیلی آسانتر است تا حفظ آن جایگاه، شما باید تلاش بیشتری کنید که این

جایگاه را حفظ کنید و ایشان قول داد که تلاشش را بیشتر کند. بقیه بازیکنان هم دیدید که هر دو نیمه واقعاً جنگیدند.

نکته مهمی بود که بین دو نیمه به آنها گفتم. از موقعیتهایی که خراب کردید ناراحتم اما از این خوشحالم خیلی خوب

جنگیدید و این مطلب خیلی مهمی بود.

همیشه صداقت داشتم و خیلی مشکلات را درون تیم حل میکردیم

قلعهنویی در مورد اینکه بازیکنان همگی از همدلی و دوستی بیشتر صحبت میکنند و قلعهنویی چه کار کرده که تیم ملی

این شرایط را پیدا کرده است و آیا این همدلی میتواند به تیم ملی کمک کند، اظهار کرد: مربی باید صداقت داشته

باشد. معلم باشد به نوعی پدر مجموعه باشد. از روزی که آمدم صادقانه با این عزیزان صحبت کردم. جاهای دیگر هم که

بودیم این روش کاری من بود که خیلی از مشکلات را درون تیم حل میکردیم. هر تیمی که من گرفتم شرایط ایدهال

نداشت، پول هم نداشت. نمونهاش خود استقلال یکبار نهم بوده یک بار دوازدهم و سیزدهم. سپاهان آخرین باری که من

رفتم چهاردهم بوده است. تیم دوم را دادهام تیم چهاردهم ذوبآهن را گرفتهام، تراکتور یازدهم بود. تیمهایی که من

گرفتم همگی مشکلات داشتند اما صادقانه با آنها صحبت کردم. ولی در چارچوبی مسئولیتهایشان را مشخص کردیم و

خیلی کارها را به دوش همین بازیکنان انداختیم.

صداقت که داشته باشید، بازیکن احساس مسئولیت بیشتری میکند

  سرمربی تیم ملی ادامه داد: یادم هست یک سال که قهرمان شدیم نیمفصل دوم با استقلال بود که چند هفته نتیجه

نمیگرفتیم و بازیکنان با تجربه را بیشتر بازی دادم چون بازیکنان با تجربه احساس مسئولیت بیشتری میکنند همین

امروز امید ابراهیمی را دیدید، دیدید که چقدر به من حمله شد. با اینکه یک مدتی از تیم ملی دور بود امروز هم خوب

بازی کرد هم گل زد. صداقت که داشته باشید و با بازیکن رو راست باشید بازیکن احساس مسئولیت بیشتری میکند و

تلاش میکند خیلی از مشکلات را حل کند که خوشبختانه بزرگان تیم این کار را میکنند. ما  هم به عنوان برادر و بعضاً

به عنوان پدر راهنماییشان میکنیم. ولی برایشان چارچوب مشخص کردهایم.

مقابل اندونزی هم دو پلن مان را امتحان میکنیم
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وی در مورد بازی با اندونزی که آخرین بازی قبل از جام ملتها است، گفت: خیلی سخت بود که در این زمان کم تیمی را

برای بازی بیاوریم. یکسری مشکلات داریم که نمیخواهم باز کنم. خیلی از تیمها شاید نیایند. مشکلات و دغدغههای

مالی داریم که مسئولان فدراسیون و بقیه دوستان در حال تلاشند که آمادگی خوبی داشته باشیم. بازی با اندونزی هم

چهار روز قبل از مسابقه است. ۱۹ دیماه؛ دو پلنمان را امتحان میکنیم مثل همین بازی با همین روش، یک نیمه با این

تیم، یک نیمه با آن تیم بازی خواهیم کرد. اما همه فکر و ذکرمان ۲۴ دی و بازی با فلسطین است که از نظر بدنی و

هماهنگی در بهترین شرایط باشیم.

مانیوکونه میگوید اینجا به جای کمک، برخی حمله میکنند

  قلعهنویی در مورد اینکه به او هجمه زیادی برای دعوت از امید ابراهیمی وارد شد اما هم او خوب بازی کرد و هم گل زد

و باید به سرمربی تیم ملی اعتماد شود، گفت: آقای آنتونیو میگوید من جاهای زیادی مربیگری کردم. مکزیک و سوئیس

بوده ولی متوجه نمیشوم چرا در اینجا چنین رفتارهایی میشود. من اصلاً ندیدهام چرا این همه حمله میشود. بازی با

ازبکستان ما ۲ بر صفر جلو بودیم. حالا اتفاقات است تیمهای بزرگ دنیا هم مساوی میکنند. میگوید باید بیایند کمک

کنند اما میآیند حمله میکنند. شاید بخش زیادیش به خاطر خودم من است. ولی ما به نظر همه احترام میگذاریم. من

همیشه مترصد این بودم که براساس افکار تاکتیکیام بازیها و آدمهایم را انتخاب کنم. امید ابراهیمی چه در جوانیاش و

چه اکنون دیدهایم که میتواند به ما کمک کند و انتخابش کردم. هرچند بازیکنان دیگر هم بودند که لیاقت داشتند در

این فهرست باشند. خیلی از جوانان و بازیکنان باتجربه بودند اما محدودیت داشتیم. فقط ۲۶ بازیکن میتوانستیم داشته

باشیم دو جوان ما هم امروز خیلی خوب بازی کردند من از آنها راضیام. خدا را شکر شرایط تیم ملی هم خوب است و

امیدوارم بتوانیم دل مردم را شاد کنیم.

لیست نهایی را رد کردهایم و همه از نظر فنی و پزشکی تایید شدهاند

  وی در مورد اینکه آیا بازیکنی هست که دچار مصدومیت باشد یا محرومیت و به بازیها نرسد، عنوان کرد: خیر، ما

لیست نهایی را رد کردهایم. وقتی لیست نهایی را رد میکنید باید از هر نظر تأیید شود چه پزشکی چه فنی، ۲۶ بازیکن

داریم و سردار آزمون هم به ما اضافه میشود که در شرایط خوبی است.

سرمربی تیم ملی در مورد زمین ورزشگاه کیش گفت: سه چهار ماه پیش به اینجا آمدم و بازی کردم زمین شماره سه را

دیدم. چمن امروز خیلی خیلی عالی است، اول و دوم و سوم از مردم خوب کیش که استقبال خیلی خوبی کردند. زمین

هم خوب است یکی دو ایراد دارد که با مسئولان صحبت کردم که انشاءاالله آنها هم برطرف میشود. همانطور که آقای
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آنتونیو گفت امیدوارم روزی همه استانها برسد که شرایط ورزشگاههای، آموزشی و ورزشی و فضای سبز خوبی داشته

باشیم. دغدغه اقتصادی هم نداشته باشیم. چون بزرگی میفرمود هر جامعهای که مشکلات اقتصادی و معیشتی داشته

باشد دین و اخلاق از آن جامعه فاصله میگیرد. امیدواریم مسئولان کشور به فکر این باشند که دغدغه و مشکلات اقتصادی

را برطرف کنند که دین و اخلاق از کشور فاصله نگیرد. 

بیشتر بخوانید: پیروزی سخت ایران با درخشش عجیب کوناته/ استقبال تیم ملی از جام ملتها با گلزنی جانشین نوراللهی

انتهای پیام/
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